
PSA nebudeme za chvíli sledovat, ale jíst.
Poslanec Klaus přináší „hlas lidu“ z prodejny
- CZ24 News | 24. prosince 2020

ČESKO: Poslanec a předseda Trikolóry Václav Klaus mladší na svém facebooku přidal k
lepšímu historku z letošních vánočních nákupů. Někdo se mu smál, někdo ho zoufale žádal
o radu. Vláda nás podle něj mezitím již deset měsíců zachraňuje. „PSA už brzo nebudeme
muset sledovat, ale jíst.“

„Historky z nákupů aneb opatření vlády, která nás všechny zachraňuje: Vyrazil jsem teď v pravé
poledne (a ani toho moc nepotřeboval, neb děti slíbily o svátcích vařit), ale myslel jsem, že 24. už
bude vše úředně zavřené,“ napsal Klaus. Ale byl překvapen.

„1. Paní v pekárně se mi smála, že to nevím, že prý bude 24. ještě otevřeno. 2. O kus dál v zelenině a
malém obchodě se mě majitelka (Vietnamka, co tam dře od rána do večera, často si tam její dvě děti
– čisté a vychované – píšou úkoly nebo pomáhají) zoufale ptala, zda smí 26., 27. mít otevřeno.
Pochopitelně to nevím,“ poznamenal naštvaně.

„Mezitím nás vláda všechny zachraňuje – už deset měsíců (virus mezitím nastoupil, ustoupil, silněji
nastoupil, trochu ustoupil a teď zase nastupuje) a vyhlašuje semafory a psy. Ale až nebudou lidi, kteří
dávají práci – nebudou peníze na nic. Včetně zdravotnictví. Jestli zlikvidujete malé obchody a vznikne
nějaká panika – závěry hranic – PSA budete spíš jíst než ho sledovat,“ zlobil se dál poslanec.
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